
Forsvars Udvalget

Holmegård 26.5.2010

Jeg skriver her, fordi jeg, som ansat på Flådestationen Korsør, selvfølgelig har en stor interesse i 
hvilke løsninger i når frem.

Spørgsmål 1. Hvilke tids horisont er der på beslutningerne omkring besparelse

Spørgsmål 2. hvad vil/kan i gøre for at undgå en ligende situation til næste år, og så videre.

Glæder mig til at høre 

Med venlig hilsen

Per Meisner
Oplog Korsør
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